

БИЛИНГВИЗМ В ПОЭЗИИ

КРУГЛЫЙ СТОЛ

К 80-ЛЕТИЮ Г. АЙГИ

Проблематика:

Феномен билингвизма в поэзии.

Поэты-билингвы в культурах разных эпох.

Особенности билингвизма в современной поэзии.

Г. Айги как билингв.

Место проведения конференции: Институт языкознания РАН. Москва, Б. Кисловский пер., д.1.

Организаторы:

Институт языкознания РАН, Российский государственный гуманитарный университет, Университет Трира.

Оргкомитет: В.З. Демьянков (председатель), Н. М. Азарова, В. И. Заботкина, Х. Шталь, С. Ю. Бочавер, О. В. Соколова (секретарь).

Даты: **16 по 18 октября 2014** года.

Заявку с темой доклада, аннотацией (не более 200 слов) и кратким CV (имя, фамилия, место работы, ученая степень, описание сферы научных интересов — не более 1000 знаков с пробелами), просьба прислать **до 1 марта 2014 г.** по электронной почте ajgiconference@gmail.com (секретарю оргкомитета Ольге Соколовой). По материалам круглого стола будет издан сборник.

CALL FOR PAPERS

Bilingualism and poetry

Round table in memoriam of Gennady Aygi

The work of round table on bilingualism will focus on the following themes:

The phenomenon of bilingualism in poetry.

Bilingual poets in cultures of different epochs.

Specific features of bilingualism in contemporary poetry.

G. Aygi as a bilingual poet.

Organizer: Institute of Linguistics of Russian Academy of Sciences, Russian State University for the Humanities (Moscow, Russia), University of Trier.

Organizing committee: V. Z. Demyankov (chair), N. M. Azarova, V. I. Zabotkina, H. Stahl, S. Yu. Bochaver, O. V. Sokolova (secretary).

Dates: **16 — 18 October 2014.**

Proposals for individual papers including paper abstracts of 200 words accompanied by a short CV to be submitted by no later than **1 March 2014** to ajgiconference@gmail.com (to Olga Sokolova, secretary of organizing committee).